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Qui va ser tants anys alcalde de Roses no  es resigna a deixar de ser-ho, i intentar� recuperar una alcaldia que

va perdre per aliances que no veu del tot leg�times. Carles P�ramo torna a ser alcaldable de CiU, si b� en

aquesta ocasi� els d'Uni� no han acceptat la llista i s'han aplegat en una altra candidatura, el GIR.

Troba l�cit que CiU perd�s l'alcaldia per un pacte que inclou PSC, PP i ICV?

Que �s legal, �s evident. I que hem apr�s la lli��, encara m�s. El que no �s tan l�cit �s que s'ocult�s al poble de

Roses que el pacte estava signat feia m�s d'un any.

Ho ha passat malament aquests darrers anys?

La veritat �s que no. Personalment he estat molt b�. Per� pol�ticament  em preocupa i em fa patir veure Roses

en mans d'un govern de quatre barrets per quatre caps. He vist de quina manera es desaprof itaven les

opor tunitats, com per ?exemple on han anat a parar els 5,5 milions del Pla Zapatero. Per� he aprof itat els quatre

anys: he meditat i he analitzat on ens hav�em equivocat.

Va denunciar l'equip de govern. �s bo judicialitzar la pol�tica?

En absolut, i ho diu una v�ctima de nou den�ncies, totes sobrese�des. He hagut de demostrar la meva innoc�ncia

moltes vegades, malgrat que en democr�cia no s'hauria de demostrar.

Vol dir que t� enemics?

Dubto que hi hagi cap altre alcalde a tot el litoral de la pen�nsula que en 14 anys de mandat no nom�s no

requalif iqu�s ni un pam quadrat de s�l, sin� que m�s de mig mili� de metres quadrats van passar a formar par t

d'un parc natural. Aix� em va crear grans enemics, perqu� aquesta actitud va frustrar grans i inconfessables

expectatives.

Els seus conf lictes amb l'actual alcaldessa van m�s enll� de la pol�tica?

No tinc res en contra seva, no li vull cap mal. Per� li demano que deixi aquesta obsessi� que t� amb la meva

persona. La seva felicitat hauria sigut que en P�ramo s'hagu�s retirat l'endem� de les darreres elecccions. Ho

entenc: escoltar la meva veu o veure la meva imatge recorda al poble que hi ha una altra manera de fer. I que la

prepot�ncia i manca de di�leg que ella criticava, s'ha elevat a la m�xima pot�ncia.

Com estan les relacions amb Uni�?

No hi ha cap problema. A Roses CiU sempre ha format un equip, i un equip coherent. Per� un equip no �s una

llista, un equip s�n persones que compar teixen ideals i tenen af initats personals. Hi ha persones que s�n

incompatibles perqu� entenen la vida de diferent manera.

A Uni� hi ha gent incompatible amb vost�?

S'ha demostrat, no? Incompatibles per estar al mateix vaixell, per� no treu que avui mateix hi vagi a sopar.

Restar� vots a CiU que membres d'Uni� s'hagin passat al GIR?

No ens restar� cap vot. Des que va pasar la febrada i vam presentar la llista, tots remarem en favor de CiU.

Tan dividida es� la poblaci� que es presenten nou candidatures?

No �s signe de divisi�. Expressa que hi ha moltes sensibilitats diferents i diferents maneres d'entendre la vida.

Qu� �s el pitjor que ha fet l'actual govern?

A banda del que ja li he dit de "tants caps tants barrets", el que necessitava Roses fa quatre anys -quan

entravem a la crisi- era estabilitat, que �s el que ofereix CiU, a m�s de treballar, treballar i treballar.



Qu� necessita Roses?

Estabilitat, gent preparada que tingui ilálusi� i capacitat. S'ha de solucionar el problema de l'atur. A Roses hi ha

molta poblaci� nouvinguda i el gran repte �s aconseguir cohesi� social.
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